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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

W ostatnim czasie doszło w Polsce do wielkiej podwyżki cen nośników energii, energii cieplnej, energii 

elektrycznej, gazu, a jednocześnie pojawiły się nowe regulacje dotyczące zwiększenia wynagrodzeń pracow-

ników w służbie zdrowia. W związku z tym chcę zapytać ministra zdrowia, w jaki sposób zamierza szpitalom 

w Polsce pokryć koszty związane z podwyżkami wynikającymi z jednej strony z uregulowań prawnych, 

a z drugiej strony ze wzrostu cen nośników energii. 

Chciałbym, żeby szczególnie wziął Pan pod uwagę szpital w Koszalinie. Tylko w tym jednym szpitalu 

koszty energii wzrosły z 2,5 miliona zł do prawie 13 milionów zł. Ten szpital nie jest w stanie sam znaleźć 

dodatkowych 10 milionów zł na pokrycie kosztów energii. Nie jest również w stanie sam przy tych kontrak-

tach, które Narodowy Fundusz Zdrowia zaproponował, znaleźć pieniędzy na pokrycie kosztów wynagrodzeń. 

Proszę Pana Ministra o to, żeby podjął właściwe działania dotyczące zwiększania kontraktacji 

z Narodowego Funduszu Zdrowia we wszystkich szpitalach, biorąc pod uwagę przykład, który podałem, 

szpitala w Koszalinie. 
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